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Powracamy do tematu wydobycia złóż węgla przez czeskie kopalnie. Jesteśmy stanowczo przeciw - mówią jednym
głosem wójtowie Hażlacha i Zebrzydowic. Już raz mieliśmy na naszym terenie kopalnię i wiemy jakie są z nią
komplikacje - mówi wójt Hażlacha Karol Folwarczny. Wiem, że były by również zyski dla gminy ale mimo wszystko
koszty chyba będą większe - dodaje Folwarczny. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Podobnego zdania jest Andrzej Kondziołka wójt Zebrzydowic. I jak zastrzega, jak do tej pory nikt nas oficjalnie nie
informował o tym, że chce pod nami wydobywać węgiel - i jak dodaje - jak na razie nie widzi źródła pieniędzy a
źródło kłopotów, gdyby pod jego gminą ruszyły prace. 

•POSŁUCHAJ RELACJI
I choć gmina jest przeciw, to jej opinia wcale dla ministra środowiska nie jest wiążąca - dodaje Kondziołka. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Jednak czy transport będzie dołem czy górą - to jak mówią Radiu 90 mieszkańcy Kaczyc gdzie znajdują się resztki
kopalni Morcinek - niewiele ich obchodzi. Chcemy żyć bez tąpnięć i szkód górniczych. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

 Jan Bacza
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